
Protokół Nr LIIU20 14

z sesji Rady Gminy w Obrazowie

z dnia 26 marca2014 roku

Sesja Rady Gminy w Obrazowie odbyła się w sali posiedzeń Rady Gminy w Obrazowie. Udział wzięli

członkowie Rady, Sohysi, Wójt, Sekretarz, Skarbnik, zaproszeni goście.

Sesję otworzył i przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Jędral, który na podstawie

listy obecności stwierdził prawomocność obrad do podejmowania wszelkich uchwal.

Na 15 ustawowego składu obecnych na sesji było 13 radnych.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji:

I.Otwarcie sesji.

2.Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przyjęcie Protokołu z sesji nr: LII- dostępny w biurze rady.

4. Interpelacje i zapytania radnych.

5. Podjęcie uchwał w sprawach:

- zmian w budżecie Gminy Obrazów na 2014 rok,

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2014-2023,

-zmian w uchwale Nr XXXVlll/233/2013 Rady Gminy w Obrazowie z dnia 12.03.2013r. w sprawie

poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości w drodze inkasa, oraz określenia inkasentów i

wynagrodzenia za inkaso,

-wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki,

-przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na

terenie Gminy Obrazów w 2014r,

-wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu użytkowego w drodze przetargowej na czas oznaczony dłuższy

niż 3 lata,

-uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Obrazów na

lata 2014-2018,

6. Informacja Wójta Gminy z pracy między sesjami.

7. Informacja Przewodniczącego Rady z pracy między sesjami.

8.Wolne wnioski i zapytania.

9. Zakończenie obrad.

Ad.3 Przyjęcie protokołu z sesji LII.

Przewodniczący Rady K. Jędral poprosił o przeniesienie punktu na kolejną sesję.

Głosowało 13 radnych, przeniesieniem punktu na kolejną sesję głosowało 12 radnych, I wstrzymał

się.



P. Wójt poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do

projektu realizowanego w ramach Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. Poinformował że projekt

dotyczy rozbudowy infrastruktury sportowej przy Szkole Podstawowej w G1azowie i polegać będzie

na wykonaniu bieżni lekkoatletycznej wraz z wyrównaniem istniejącego boiska trawiastego oraz

wykonaniu piłkochwytów.

Za wprowadzeniem projektu uchwały do porządku obrad głosowało 13 radnych, 10 radnych było za, I

przeciw, 2 wstrzymało się.

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji.

AdA Interpretacje i zapytania radnych.

Radny J. Orawiec powiedział, że w wydaniu Echo Naszej Gminy zostały umieszczone tylko dwa

zdjęcia z msc. Komorna. Jego zdaniem mieszkańcy za własne pieniądze organizowali przyjęcia

i powinno być to uwzględnione a współczłonkowie, przewodniczący rady programowej i redaktor nie

zamieścili zdjęć. Dodał, że wszędzie są pokazane zostały osiągnięcia Wójta za 2013 r. a nie

poszczególne miejscowości. Powiedział, że wydania Echo Naszej Gminy były bardziej obiektywne.

Radny K. Bieniek stwierdził, że gazetka redagowana przez P. Myjaka zawierała charakterystyczne

informacje, elementy historyczne, reportaże, a niewiele było pokazanych osiągnięć z wykonanych

inwestycji. Jego zdaniem w obecnych wydaniach brakuje reportaży historycznych.

Ad.5 Podjęcie uchwał

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 2014 przedstawiła P. Skarbnik. Poinformowała,

iż zmian dokonuje się w wyniku zmiany kwoty subwencji i dotacji na zadania własne oraz zmiany

źródeł finansowania inwestycji poprzez wprowadzenie do budżetu środków z rozliczenia 2013roku.

Komisji Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne, imienne.

Głosowało 13 radnych, 2 było nieobecnych, 13 radnych głosowała za podjęciem uchwały.

Uchwała została podjęta.

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletnie Prognozy Finansowej na lata 2014-2023 przedstawiła

P. Skarbn ik.

Komisji Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne, imienne.

Głosowało 13 radnych, 2 było nieobecnych, 13 radnych głosowała za podjęciem uchwały.

Uchwała została podjęta.

Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XXXVIII/233/2013 Rady Gminy w Obrazowie

z dnia l2.03.2013r. w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości w drodze inkasa,

oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso przedstawiła Kaczmarska.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne, imienne.



Głosowało 13 radnych, 2 było nieobecnych, 13 radnych głosowała za podjęciem uchwały.

Uchwała została podjęta.

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków

stanowiących fundusz sołecki, przedstawiła P. Kwasek. Poinformowała, iż z dniem 21.02.2014 r.

nastąpiła zmiana ustaw o funduszu sołeckim i jest możliwość zwiększenia środków przeznaczonych

na dane sołectwo.

Komisji Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne, imienne.

Głosowało 13 radnych, 2 było nieobecnych, 13 radnych głosowała za podjęciem uchwały.

Uchwała została podjęta.

Projekt uchwały w sprawie przYjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Obrazów w 20 I4r,przedstawiła P. Smardz.

Komisji Rolnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne, imienne.

Głosowało 13 radnych, 2 było nieobecnych, 13 radnych głosowała za podjęciem uchwały.

Uchwała została podjęta.

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu użytkowego w drodze przetargowej

na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata przedstawił P. Kiliański.

Przewodniczący Rady K. Jędral poinformował, iż Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych wyraziła zgodę na wynajęcie lokalu w którym znajduje się Punkt konsultacyjny.

P. Wójt stwierdził, iż negocjacje odnośnie powstania gabinetu stomatologicznego trwały od kilku lal.

Dodał, iż na prowadzenie gabinetu są chętne dwie osoby i w związku z tym, zostanie ogłoszone

zapytanie ofertowe.

Radny J. Orawiec zapytał gdzie zostanie przeniesiona P. Fronczak? Zaproponował, aby zostało jej

przyznane pomieszczenie znajdujące się w remizie OSP Obrazów.

P. Sekretarz poinformowała, że nie została podjęta decyzja w tej sprawie.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne, imienne.

Głosowało 13 radnych, 2 było nieobecnych, 13 radnych głosowała za podjęciem uchwały.

Uchwała została podjęta.

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do projektu realizowanego w ramach Funduszu Rozwoju

Kultury Fizycznej przedstawiła P. Kwasek.

P. Wójt poinformował, iż projekt dokumentacji wykonany zostal w zeszłym roku. Podkreślił, że

w Głazowie zostało wykonane boisko wielofunkcyjne, a w projekcie zaplanowane jest wykonanie

bieżni. Dodał, że nie zostały przygotowane inne projekty w związku z tym należy dokończyć budowę

kompleksu.

Przewodniczący Rady K. Jędral zapytał jaki jest koszt realizacji projektu i ile dofinansowania otrzyma

gmina?



•

P. Wójt powiedział, że gmina otrzyma 50 tys. zł dofinansowania, a kosztorys został wykonany na

ISO tys. Zł. Dodał, iż w budżecie gminy do zabezpieczenia zostało ok. 110 tys. Zł, a decyzja należy

do Rady.

Radny J. Meszek stwierdził, iż szkoła w Bilczy nie ma boiska i nic nie robi się w tej sprawie. Jego

zdaniem na terenie gminy gminy są cztery szkoły i wszystkie należy równo traktować ..

P. Wójt poinformował, że do budżetu został wprowadzony punkt dotyczący wymiany dachu na

szkole w Bilczy. Powiedział, że do szkoły w Głazowie nie są dokładane się środki a do szkoły

w Bilczy gmina dokłada 250 tys. zł. Ponadto powiedział, że Dyrektor szkoły z rodzicami poprosiła

o wybudowanie sali gimnastycznej dla dzieci.

Radny J. Orawiec stwierdził, iż projekt opracowuje Urząd Gminy i projekt na bieżnię przygotowali

pracownicy z Wójtem.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne, imienne.

Głosowało 13 radnych, 2 było nieobecnych, 13 radnych głosowała za podjęciem uchwały.

Uchwała została podjęta.

Ad.6 Informacja Wójta z pracy między sesjami.

P. Wójt poinformował, iż braI udział w spotkaniu stowarzyszeniowym, szkoleniu Elektroniczny

Obieg Dokumentów oraz zebraniu wiejskim w Piekarach i Świątnikach. Ponadto uczestniczył w Dniu

Kobiet w Komomej, Kleczanowie, Zdanowie, Obrazowie, Głazowie oraz Dębianach.

Ad. 7 Informacja Przewodniczącego z pracy między sesjami:

Przewodniczący Rady poinformował, iż uczestniczy! w posiedzeniach komisji oraz pelnił dyżur w

biurze Rady

Ad. 8 Wolne wnioski i zapytania

Radna M.Godzisz poinformowała o możliwości wzięcia udziału w szkółce wędkarskiej.

Kierownik Biblioteki P. Sędrowicz zaprosiła na spotkanie na temat publikacji książki.

Radny J. Orawiec powiedział, że jeśli P. Wójt udowodni, że nie było błędów w publikacji i że ubliżył

P. Dyrektor to przeprosi ją.

Wobec wyczerpania wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady K. Jędral zamknął
LIII sesję Rady Gminy w Obrazowie.

Protokołował:

N.K.~
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